
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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Bij GemeenteBelangen hebben we de portefeuilles zo 
verdeeld dat we belangenverstrengeling voorkomen. En 
verder proberen we het zo te organiseren dat je niet te veel 
met het eigen dorp te maken hebt. Maar natuurlijk spreken 
we elkaar binnen de partij wel over die zaken. We werken 
in onze fractie in duo’s. De een is woordvoerder en met de 
ander kun je dan  sparren. Die helpt bijvoorbeeld bij het 
vinden van argumenten om een standpunt te onderbouwen. 

Politiek vraagt veel van je
Lezen, vergaderen en bezoeken afleggen… Het raadslid 
zijn kost me ongeveer twintig uur per week. Maar ik vind 
het echt heel erg leuk om raadslid te zijn. Ik haal er veel 
voldoening en energie uit. Dus ik blijf me graag inzetten 
voor onze inwoners. Naast mijn fulltime aan als HR 
Adviseur bij SNN, werk ik als freelance sportverslaggever 
voor de Ommelander Courant. Zelfs de weekenden zijn dus 
druk bezet.

Het is maar een klein clubje dat politiek interessant vindt
We reageren zo snel mogelijk op mailtjes of telefoontjes. 
We willen altijd dat mensen die ons benaderen een 
antwoord krijgen waarmee ze verder kunnen, ook als wij ze 
niet direct kunnen helpen. Politiek doet mensen over het 
algemeen niet zo veel. Het gemeentebestuur staat daardoor 
ook wel wat op afstand. Wij proberen met werkbezoeken, 
fractiebijeenkomsten in zoveel mogelijk kernen onze 
inwoners warm te maken voor wat wij doen. 

Met plezier
Waar ik heel blij mee ben is dat we de winkeltijden in Het 
Hogeland hebben verruimd waardoor onze inwoners in 
de eigen gemeente ook op zondag boodschappen kunnen 
halen als ze dat willen. En wat ik bijzonder fijn vind, is de 
samenwerking in de raad onderling. We hebben veel fracties 
en veel raadsleden maar iedereen gaat respectvol met 
elkaar om. Dat maakt het dat ik er iedere keer met plezier 
naartoe ga.

Ik blijf me ervoor inzetten
Ik ben vroeger zo’n beetje opgegroeid op de 
Waddeneilanden. Elke vakantie naar een waddeneiland. 
Onze Waddenkust vind ik  fascinerend. Ik hoop echt dat 
we met elkaar de Eemshaven verder kunnen laten groeien. 
Dat is toch wel de economische bron van de gemeente. Het 
is goed voor de werkgelegenheid. En dan moeten er ook 
huizen komen voor de mensen die hier willen wonen. Ik zal 
me hier hard voor blijven maken!

Mijn naam is Kick Mulder. Ik ben geboren in 1978. 
Sinds de herindeling zit ik in de gemeenteraad voor 
GemeenteBelangen. Dus ik ben in de nieuwe gemeente 
begonnen. Daarvoor had ik eigenlijk helemaal geen politieke 
ervaring. Ik ben dus relatief nieuw in de politiek. Samen met 
mijn vrouw en twee kinderen woon ik in Bedum. 

Daadwerkelijk iets doen
Aan de zijlijn roepen hoe het moet vind ik altijd heel 
gemakkelijk. Maar als je écht wat wilt, dan moet je de 
politiek in gaan. En kun je ook daadwerkelijk iets doen. Dat 
was mijn voornaamste reden om in de gemeenteraad te 
willen. 

GemeenteBelangen
Ik heb heel veel affiniteit met sport. Met sportclubs en 
sportverenigingen. Daarvoor zet ik me dan ook graag in. Ik 
ben actief betrokken bij voetbal en specifiek bij SV Bedum. 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Aan de zijlijn iets roepen 
kan iedereen’


